

السيدة/ جمالية جعفر



المدير التنفيذي للمكتب الماليزي لإحصاءات العمل (MBLS) التابع دائرة الإحصاء الماليزية (DOSM).
البريد الإلكتروني: jamaliah@dosm.gov.my

تتولى مسؤولية تطوير وصيانة وتنسيق مستودع البيانات الخاصة بمعلومات سوق العمل. وتشمل خبرتها المشاركة في مشروع تحليل إحصاءات البيانات الضخمة (StatsBDA) التابع لدائرة الإحصاء من أجل تحديث عملية جمع البيانات ومخزن البيانات الإحصائية (StatsDW). وقد تخرجت من جامعة ماليزيا الوطنية، في تخصص الإحصاء، وحصلت على درجة الماجستير في إدارة العلوم عام 2001 من جامعة شمال ماليزيا. وعملت في دائرة الإحصاء على مدار 28 عامًا منذ أن تم تعيينها لأول مرة كإحصائية في نوفمبر 1994.

Ms. Jamaliah Jaafar



Executive Director at Malaysian Bureau of Labour Statistics (MBLS) of Department of Statistics, Malaysia (DOSM)

Email Address: jamaliah@dosm.gov.my

She is responsible for developing, maintaining and coordinating the database for the Labour Market Information. Her experience includes being involved in the Statistics Big Data Analytics (StatsBDA) project of DOSM to modernisation of data collection and Statistics Data Warehouse (StatsDW). She is a graduate from National University of Malaysia, majoring in Statistics, and was awarded a Master degree in Science Management in 2001 from North University of Malaysia. She has served the Department for the past 28 years since her first posting as a Statistician in November 1994.